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Kultúrna komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  
       

 

Košice: 

  

04. 04. 2023 

Číslo:  2133/2023/OK-14250 

Vybavuje: PhDr. Jana Knežová, PhD. 

tajomníčka komisie 

email: jana.knezova@vucke.sk 

telefón: 055/7268 271 

 

 

ZÁPISNICA 

z 3. rokovania Kultúrnej komisie Zastupiteľstva Košického         

samosprávneho kraja, konaného dňa 04. 04. 2023 
      na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach             

zasadačka č. 310 (2. poschodie)                 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2022                   

4. I. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 

5. Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho kraja 

6. Rozvoj divadiel v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK (bod z plánu úloh komisie na 1.polrok 2023) 

7. Návrhy, podnety a požiadavky 

8. Rôzne  

9. Záver 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu zasadnutia komisie 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 3. rokovanie 

komisie. Uviedol, že z celkového počtu 22 členov komisie je prítomných 14 členov, čo je 

nadpolovičná väčšina a  komisia je uznášaniaschopná. Svoju neúčasť ospravedlnili 1 členka 

komisie pre rokovaním a 1 člen komisie v priebehu rokovania. 

 

Predseda komisie informoval, že z 3. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne 

pre účely zhotovenia zápisnice.  
 

Návrh programu rokovania komisie bol členom komisie zaslaný e-mailom v pozvánke. Žiadne 

doplnenia ani pripomienky k programu neboli vznesené. Predseda komisie požiadal členov 

komisie o  hlasovanie o programe ako celku. 

 

Na rokovanie prišiel 1 člen komisie, počet prítomných: 15 

 

Uznesenie č. 7/2023 

Komisia schvaľuje program 3. rokovania komisie. 
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Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 15 

Za: 15                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Na rokovanie prišiel 1 člen komisie, počet prítomných: 16 

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že program rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2   

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie:  
K podnetom, ktoré odzneli v jednotlivých diskusiách na  2. rokovaní  kultúrnej komisie dňa 7. 2. 2023 

informovali:   JUDr. Ing. Jana Béreš Furmanová, MBA, LL.M zástupkyňa riaditeľa Úradu KSK     

a PhDr. Jana Knežová,PhD., vedúca odboru kultúry Úradu KSK. 

 

Podnety  boli vznesené na nasledovné témy: 

1. Možnosť automatického prepojenia emailových adries (úradných a súkromných)  

Podnet vznesený Ing. Igorom Petríkom na 2. rokovaní komisie v bode č. 1. 

Vyjadrenie: JUDr. Ing. Jana Béreš Furmanová, MBA, LL.M - zástupkyňa riaditeľa Úradu KSK sa 

vyjadrila, že nastavenie prepojenia úradných elektronických adries so súkromnými nie je možné, 

z dôvodu bezpečnosti a zabráneniu kybernetických útokov.  

 

Diskusia: V diskusii na tému prepojenia emailových adries a k  požiadavke zasielania notifikácií 

formou aplikácii príp. sms vystúpili: PhDr. Róbert Schwarcz, Mgr. art. Ľubica Blaškovičová,    

Ing. Igor Petrík, Ing. Dárius Dubiňák, Pavol Burdiga. Diskutujúci sa vyjadrili, že je pre nich 

obtiažne sledovať zaslané emaily na  úradom vytvorenú adresu a preferujú možnosť komunikácie 

na súkromné adresy, prepojenia emailov alebo zaslania upozornenia na existujúce aplikácie, že im 

na úradnú adresu bol zaslaný email.  

Predseda komisie Pavol  Burdiga odporučil vyhľadať technickú pomoc, ak je problém                 

so zobrazovaním  viacerých emailových adries v mobilných zariadeniach.  

JUDr. Boris Bilčak – riaditeľ Úradu KSK uviedol, že sa musia striktne dodržiavať odporúčania 

týkajúce sa zamedzenia kybernetického útoku. Využitie dostupných aplikácií na zasielanie 

notifikácií bude v rámci možností riešené. 

 

2. Intenzívnejšia spolupráca aktérov a oživenie historickej uličky remesiel na Hrnčiarskej  

ulici v Košiciach 

Podnet vznesený Ing. Igorom Petrovčíkom na 2. rokovaní komisie v bode č. 7  

Vyjadrenie: PhDr. Jana Knežová,PhD. - vedúca odboru kultúry Úradu KSK informovala, že 

Východoslovenské múzeum v spolupráci s Centrom kultúry Košického kraja pripravili plán 

podujatí v areáli Rodošta a Domu remesiel, do budúcna bude potrebná rekonštrukcia a zastrešenie 

pódia, aby bol areál využiteľný vo väčšej miere. 

 

3.  Podpora detských folklórnych súborov. 

Podnet vznesený Ing. Igorom Petríkom na 2. rokovaní komisie v bode č. 1  

Vyjadrenie: PhDr. Jana Knežová,PhD.- vedúca odboru kultúry Úradu KSK uviedla, že členom 

komisie bola dňa 1. 3. 2023 zaslaná e-mailom informácia k podpore detských folklórnych súborov 

v kraji. 

Diskusia: Ing Igor Petrík vystúpil s otázkou, či sa okrem metodickej plánuje aj priama finančná 

podpora detských folklórnych súborov. Otázku zodpovedala PhDr. Jana Knežová – vedúca odboru 
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kultúry Úradu KSK v tom zmysle, že z dôvodu šetriacich opatrení sa pre tento rok upustilo                

od priamej finančnej podpory, do budúcna je však táto téma otvorená. 

 

Nesplnené uznesenia neboli evidované. 

 

Uznesenie č. 8/2023 
Komisia berie na vedomie informácie týkajúce sa plnenia uznesení a požiadaviek z komisie.  

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 16 

Za:   16                                    Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 3   

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2022 

Vyjadrenie: Prítomní spracovatelia materiálu Ing. Martin Sokol – poverený riadením odboru 

financií Úradu KSK a Ing. Kvetoslava Lipovská – vedúca referátu rozpočtu z odboru financií 

Úradu KSK. Ing. Kvetoslava Lipovská odprezentovala  predkladaný materiál, sústredila sa na 

hlavné finančné kategórie dokumentujúce hospodárenie KSK v roku 2022. 

 

Bez diskusie. 

Uznesenie č. 9/2023 

Komisia  odporúča  zastupiteľstvu predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní: 16 

Za: 16                                  Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

I. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 

Vyjadrenie: Prítomní spracovatelia materiálu Ing. Martin Sokol – poverený riadením odboru 

financií Úradu KSK a Ing. Kvetoslava Lipovská – vedúca referátu rozpočtu z odboru financií 

Úradu KSK. Ing. Kvetoslava Lipovská informovala o navrhovaných úpravách rozpočtu. 

 

Bez diskusie.  

Uznesenie č. 10/2023 

Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 4  

Prítomní: 16 

Za: 16                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Ing. Jozef Hudák – hlavný kontrolór KSK informoval o obsahu predkladaného 

materiálu, sústredil sa na zmeny, ktorými sa pravidlá kontrolnej činnosti vylepšili. 

 

Bez diskusie.  
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Uznesenie č. 11/2023 

Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 5  

Prítomní: 16 

Za:  16                                     Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6   

Rozvoj divadiel v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK (bod z plánu úloh komisie na 1.polrok 

2023) 

Vyjadrenie: Mgr. Veronika Bertová z odboru kultúry Úradu KSK formou prezentácie predstavila 

profily 4 divadiel v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK, informovala o aktuálnom stave 

a rozvojových prioritách. 

  

Diskusia: Na tému týkajúcu sa Spišského divadla v Spišskej Novej Vsi vystúpili:                     

PhDr. Ján Volný, PhD. (vysoká návštevnosť divadla), Mgr. art. Ľubica Blaškovičová (otázka 

výšky platov vo vzťahu k výkonom), Ing. Igor Petrík (podpora myšlienky osobných návštev 

kultúrnych organizácií). MVDr. Ladislav Molnár, PhD. vyjadril dobrú skúsenosť s tým,               

ak kultúrne organizácie posielajú pozvánky alebo ponuku permanentiek  aj priamo na obce, aby sa 

informácie mohli šíriť ďalej. V rámci diskusie bola vznesená otázka na súčasné vedenie 

Bábkového divadla v Košiciach. K danej téme vystúpili: PhDr. Róbert Schwarcz a PhDr. Jana 

Knežová, PhD. – vedúca odboru kultúry Úradu KSK, ktorá informovala, že po dobrovoľnom 

odchode bývalého riaditeľa je aktuálne vyhlásené na tento post výberové konanie.  

V diskusii bola prerokovaná aj možnosť výjazdového zasadnutia komisie. Riaditeľ Úradu KSK 

JUDr. Boris Bilčak zdôraznil, že pri plánovaní výjazdového zasadnutia je potrebné zohľadniť 

náročnosť programu a účasť predkladateľov materiálov. Hlavný kontrolór Ing. Jozef Hudák dodal, 

že je potrebné pamätať aj na to, že  niektorí členovia zasadajú  aj v iných komisiách. 

 

Z rokovania odišiel 1 člen komisie, počet prítomných: 15 

 

Uznesenie č. 12/2023 

Komisia berie na vedomie informáciu o rozvoji divadiel v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK. 

 

Hlasovanie č. 6  

Prítomní: 15 

Za:  15                                     Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Predseda komisie dal slovo vedúcej odboru kultúry Úradu KSK. 

PhDr. Jana Knežová, PhD. – vedúca odboru kultúry Úradu KSK informovala o aktuálnom dianí 

v oblasti kultúry, o projektoch a programovej ponuke aktivít a podujatí kultúrnych organizácií 

v najbližšom období.   

 

V tomto bode neboli predložené žiadne návrhy, podnety a požiadavky. 
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K bodu č. 8 

Rôzne 

Predseda komisie dal slovo členom komisie na vyjadrenie sa. 

Mgr. art. Ľubica Blaškovičová vystúpila s pozvaním na pripravované podujatie Imaginácie, ktoré 

sa uskutoční: 26.5.- 27.5.2023 v Košiciach.  

  

K bodu č. 9   

Záver 

Predseda komisie sa na záver poďakoval členom komisie za účasť a ukončil rokovanie komisie. 

Rokovanie komisie ukončené o 10:40 hod.  

 

 

 

       .................................................                                            ................................................... 

     PhDr. Jana Knežová, PhD.                                                            Pavol Burdiga 

            tajomníčka komisie                                                               predseda komisie 


